
Bestyrelsesmøde  2.12.2020 kl.19:00 

i Svenskehuset. 

Fremmødte: Jan, Thomas, Muhammad, Joan, Mie 

Referent Joan 

 

 

Dagsorden: Der var ingen officiel dagsorden da Mie havde haft mega travlt på sit 

arbejde. Derfor havde hun også besluttet, at gå som formand, da det ikke foreløbeligt 

ser ud til at hun får mere tid. Det blev så efterfølgende bestemt at Jan M. Pedersen 

indtræder som formand fra dd. 

Efterfølgende blev der orienteret om hvor langt der var nået med opgaverne fra sidste 

møde.  

Telefonen er meget billig i abonnement så den gør vi intet ved. 

Mie havde fået strenge instrukser om at forretningsgangen er, at vi taler med Martin 

Jung og Martin Jung taler med Thomas Gamst. Dette gælder både møder og opgaver 

som julebelysning. 

Problemerne med de unge i vaskeri, skulle vi også overlade til Martin Jung. Kun skulle 

bestyrelsen, hvis muligt, få oplyst navne og adresser på de unge der opholder sig der. 

Katte/husordenen og p-pladser bliver evalueret på senere møder. 

Da vi har frist med DV-planen og godkendelse af serviceaftale blev det besluttet at 

afholde møde onsdag d. 9.12.2020 sammen med Martin Jung. Jan kontakter Martin 

Jung angående dette møde. 

Muhammad og Thomas har ikke fået service aftalen på mail. Jan videresender fra sin 

mail. De to er tilsyneladende ikke blevet koblet på den samlende mail til bestyrelsen 

mens Marianne stadig står på. Vi skal kontakte AAB for at få rettet dette. 

Vi havde et problem oppe angående beboere, der ikke fik forudgående besked om 

besøg af diverse håndværkere og servicefolk. Vi vil pointere kraftigt, at det er vigtigt 

at man får besked i tide fra AAB. Allersenest en uge før, hvis det ikke drejer sig om 

akutte skader. Muhammad ville i øvrigt gerne vide hvor på dvplan/i regnskabet, 

bekæmpelsen af de små skægpestdyr, bliver konteret. 


